
From: Eleonora Simeonova  
Sent: Friday, September 25, 2020 5:30 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Подкрепям премахването на точка К5, защото ако смятаме кой е поставен в неравна 

позиция, това са най-вече децата, които не само, че не са приети в СДЯ, а на 

следващата година имат още по-малък шанс да бъдат приети в ДГ. Тези деца са двойно 

пренебрегнати, а на всичкото отгоре родителите им са принудени да плащат хиляди 

левове за частна ясла! 

 

За да има равнопоставеност в детската градина и за да имат и шанс децата, които не са 

имали шанса да бъдат приети в ясла заради лотарийни принцип на прием трябва да 

отпаднат точките, автоматичното прехвърляне на деца от яслени в градински групи в 

ОДЗ така и класиране на всички деца от равно начало. 

 

Иначе какво остава за децата, които не са имали късмета да бъдат приети, дори в 

самостоятелна ясла?  

 

Подкрепям и повечето брой точки за по- дългото местоживеене в района на ДГ 
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